
Interpellation

Gymmet på Valbo Sportcentrum

Under senaste månaden har man genom insändare fått vetskapen om att när Valbo 
Sportcentrum öppnar efter ombyggnation finns inte gymmet kvar. När vi diskuterade 
ombyggnation av Valbo Sportcentrum med bad, var vi flera som hoppades att det skulle leda 
till att Sportcentrum blev en samlingspunkt för de boende i Valboområdet.

Genom borttagandet av gymmet, som varit öppet mellan 08:00-20:00 dagligen, försvinner 
många besökare från lokalerna samtidigt som intäkterna sjunker och Sportcentrum inte blir 
den samlingspunkt vi hoppades på när beslutet togs. 

Min fråga till ansvarigt kommunalråd/nämndsordförande är
 
När fattades beslutet att inte ha kvar gymmet och av vilka? 
Vad är anledningen till att gymmet tas bort från Sportcentrum?
Har någon beräkning/uppskattning gjorts av hur många färre besök borttagande av gymmet 
kommer att innebära för anläggningen?
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